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§ 6  
Bordlagda interpellationer 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellationerna nr 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34 och 35 

för år 2013. 

 

 

§ 7  
Interpellation 

 

Anmäldes ingiven interpellation: 

(2013:36) av Eivor Karlsson (MP) om behovet av fler gruppboenden 

Dnr 326-1656/2013. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationen fick fram-

ställas. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av denna interpellation. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Vite för arbetsmiljön för lärare i skolan 

 

Jan Valeskog (S) ställde en fråga om vite för arbetsmiljön för lärare i skolan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Jan Valeskog och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 2.  Balder och andra träffpunkter för socialpsykiatrin 

 

Eivor Karlsson (MP) ställde en fråga om Balder och andra träffpunkter för soci-

alpsykiatrin. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Eivor Karlsson och borgarrådet König Jerlmyr. 

 

 

Fråga nr 3.  Sista chansen att göra ett ombildningsförsök före valet? Brev till 

boende 

 

Ann-Margarethe Livh (V) ställde en fråga om sista chansen att göra ett ombild-

ningsförsök före valet? Brev till boende. 
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Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann-Margarethe Livh och borgarrådet Nordin. 

 

 

Fråga nr 4.  Markpriser vid försäljning 

 

Maria Östberg Svanelind (S) ställde en fråga om markpriser vid försäljning. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Maria Östberg Svanelind och borgarrådet Nordin. 

 

 

Fråga nr 5.  Flyttning av utbildningsförvaltningen 

 

Awad Hersi (MP) ställde en fråga om flyttning av utbildningsförvaltningen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Awad Hersi och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 6.  Fungerar vad som helst inom utbildningspolitiken? 

 

Karin Rågsjö (V) ställde frågan: Fungerar vad som helst inom utbildningspoliti-

ken? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Karin Rågsjö och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 7.  Försäljning av fastigheten som inrymmer RFSL (riksförbundet för 

sexuellt likaberättigande) 

 

Emilia Bjuggren (S) ställde en fråga om försäljning av fastigheten som inrymmer 

RFSL (riksförbundet för sexuellt likaberättigande). 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Emilia Bjuggren och borgarrådet Nordin. 

 

 

Fråga nr 8.  Brev till hyresgästerna i Plankan 

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om brev till hyresgästerna i Plankan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 


